
Z á p i s n i c a 
zo 12. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného 25.06.2024 

 

Počet poslancov : 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Prítomní: viď prezenčná listina 

 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice 

3. Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia. 

4. Záverečný účet 

5. Výročná správa 

6. Rôzne  

7. Diskusia 

8. Návrh na uznesenie 

              9.   Záver 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

 Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Ing. Ján Bijalko. Starosta konštatoval, že 

zasadnutie je podľa prítomnosti poslancov uznášania schopné. Privítal prítomných a oboznámil 

ich s návrhom programu rokovania.  

Poslanci OZ schválili návrh programu zasadnutia OZ. 

Uznesenie OZ č. 99/2024 

Hlasovanie:  za:  6  proti:  0  zdržal sa:   0 

 

 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice 

Poslanci OZ zvolili :  návrhová  komisia: Peter Slota, Peter Adamojurka, 

     overovatelia zápisnice: Peter Bilý, Ján Mihalčin  

                  zapisovateľka :  Anna Štefanská. 

Uznesenie OZ č.100 /2024 

Hlasovanie: za:  6  proti:  0  zdržal sa:   0 

 

 

3. Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia 

Starosta obce skontroloval uznesenie z predchádzajúcej schôdze , skonštatoval, že neboli 

stanovené žiadne úlohy z predchádzajúceho zasadnutia 

 

Poslanci OZ vzali na vedomie kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 

Uznesenie OZ č. 101/2024 

Hlasovanie: za:  6  proti:  0  zdržal sa:   0 

 

 

 



4. Záverečný účet Obce Snakov za r. 2023 

Záverečný účet obce a stanovisko hlavnej kontrolórky Mgr. Zuzana Germanovej 

k záverečnému účtu  bol doručený poslancom OZ e-mailom v dostatočnom predstihu. Po 

krátkej diskusií bol záverečný účet obce schválený. 

Poslanci OZ schválili Záverečný účet obce Snakov za r. 2023. 

Uznesenie OZ č. 102/2024 

Hlasovanie: za:  6  proti:  0      zdržal sa:   0 

 

5. Výročná správa za r. 2023 

Výročná správa za rok 2023 bola doručená poslancom OZ e-mailom v dostatočnom predstihu. 

Starosta obce  vysvetlil, že výročná správa je súčasť auditu obce a audítor potvrdzuje 

pravdivosť a zhodu výročnej správy s ostatnými účtovnými dokladmi obce. Po krátkej diskusií 

bola výročná správa  obce za rok 2023 schválená. 

Poslanci OZ schválili Záverečný účet obce Snakov za r. 2023. 

Uznesenie OZ č. 103/2024 

Hlasovanie: za:  6  proti:  0      zdržal sa:   0 

 

 

6. Rôzne 

A/ Poslanci OZ schválili  z dôvodu osobitného zreteľa odpredaj  pozemku č.parcely KNC 119/5           

, v celkovej výmere 142 m2 Martinovi Bilému , bytom Snakov č. 195. Cena  1,- € /m2. . 

Uznesenie OZ č.104/2024 

Hlasovanie: za:  6  proti:  0  zdržal sa:   0 

 

B/ Poslanci OZ schválili z dôvodu osobitného zreteľa odpredaj pozemku č. parcely KNC 118/8   

vo výmere 45 m2 

p. Dušanovi Billému, Snakov č. 148. Cena  1,- € /m2. . 

Uznesenie OZ č. 105/2024 

Hlasovanie: za:  6  proti:  0  zdržal sa:   0 

 

C/Usporiadanie športového dňa obce. 

Poslanci OZ vyberali vhodný dátum na usporiadania športového dňa na futbalovom ihrisku. 

Predbežne sa dohodli na prelome júla a augusta – podľa voľného termínu animátorskej skupiny 

Boborland, ktorá by urobila program pre deti a aj dospelých. Diskutovalo sa o prevádzke bufetu 

s občerstvením a o hudobnej produkcií na záver dňa. 

Poslanci OZ schválili usporiadanie športového dňa obce. 

Uznesenie OZ č. 106/2024 

Hlasovanie: za:  6  proti:  0  zdržal sa:   0 

 

D/  Starosta predložil požiadavku školskej jedálne o príspevok na zakúpenie konvektomatu do 

školskej kuchyne. Je to zariadenie, ktoré by vylepšilo prípravu jedál pre stravníkov. Po krátkej 

diskusií poslanci schválili nákup konvektomatu do školskej kuchyne v hodnote 4000,- € 

Poslanci OZ schválili nákup konvektomatu 

Uznesenie OZ č. 107/2024 

Hlasovanie: za:  6  proti:  0  zdržal sa:   0 

 



F/ Po debate o usporiadaní športového dňa poslanci navrhovali vydláždenie plochy vedľa 

altánku na futbalovom ihrisku zámkovou dlažbou a obložením obrubníkmi pod pivné stoly vo 

výmere asi 100 m2. 

Poslanci OZ schválili vydláždenie úseku na futbalovom ihrisku 

Uznesenie OZ č. 108/2024 

Hlasovanie: za:  6  proti:  0  zdržal sa:   0 

 

 

7. Diskusia 

 Poslanci OZ diskutovali o rôznych obecných záležitostiach  

A/ Starosta obce oboznámil poslancov OZ o ďalšom postupe k výstavbe ,, Bytového domu“. 

nasleduje verejné obstarávanie na výber firmy, ktorá bude realizovať výstavbu. Aktuálne by to 

mohlo byť po 1.8.2024. 

 

B/Starosta obce informoval poslancov o ďalšom postupe príprav na realizáciu geologického vrtu 

pre vytvorenie nového  zdroja  pitnej vody pre časť obce Dolinky. 

 

C/ Poslanec Róbert Slota navrhoval urobiť harmonogram užívania multifunkčného ihriska, 

z dôvodu, že dochádza ku konfliktom medzi deťmi, ktorí ho navštevujú. Starosta obce navrhol, 

že nie je nutné vypracovať harmonogram, ,ale nechať to na deti nech sa dohodnú. Ihrisko bude 

stále otvorené. 

 

D/ Po tom, čo sa zistilo, že máme v obci nezodpovedných občanov, ktorí sypú smetie na miesta, 

kde by nemali poslanci navrhovali označiť miesta nápisom ,,Zákaz sypania smetí“ a začať 

vyberať pokuty od občanov, ktorí zákaz porušia. 

 

E/ Poslanec Róbert Slota navrhol upraviť vysadené tuje na miestnom cintoríne.  

 

 

8. Návrh na uznesenie 

Člen návrhovej komisie Mgr. Peter Slota  prečítal jednotlivé schválené uznesenia. 

 

9. Záver  

Po vyčerpaní programu schôdze starosta obce poďakoval prítomným za účasť a aktivitu a 

zasadnutie ukončil. 

 

 

Overovatelia: Peter Bilý , Ján Mihalčin  

 

Zapisovateľka: Anna Štefanská      

 

Ing. Bijalko Ján  

            starosta obce 

 

 

 

 

 

 



 


